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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit tesz a kormány és az agrárkormányzat a kukorica ipari célú felhasználásána k
növelése érdekében?” címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Grá f
József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány több programot is kezdeményezett a kukorica ipari célú felhasználásának növelés e
érdekében. Eddig ezek a programok nem indultak el, ebben az ügyben nem született eg y
átfogó, a magyar agrártermelők helyzetét segítő — a termelés, a feldolgozás, a melléktermék
hasznosítás — átfogó program . Az üzleti alapon megépült feldolgozó kapacitások (közel 1
millió tonna/év) kihasználása maximum 50 %-ban történik meg . Ugyanakkor a MOL Rt ., a
KSH adatai szerint, Szlovákiából szerzi be az etanolt, a Magyarországon kialakult ártó l
lényegesen magasabb áron . A kormány, mint a MOL Rt . egyik tulajdonosa, ezt évek óta
tudomásul veszi, amit sem üzletpolitikai, sem a nemzeti érdek szempontjából vizsgálva, ne m
fogadhatunk el .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mit tesz a kormány és az agrárkormányzat a kukorica ipari célú felhasználásának növelés e
érdekében?

Miért nem teremtik meg annak a feltételeit, hogy a meglév ő feldolgozó kapacitások 100 %-o s
kihasználással működtetve 500 ezer tonna többlet kukoricát dolgozzanak fel .

Várom megtisztelő válaszát .

Jakab István
FIDESZ Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008 . december 18 .
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